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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 4. maj 2009 stillet 
følgende spørgsmål nr. 350 (Alm. del) som hermed besvares.

Spørgsmål 350:
”Vil ministeren oplyse, hvor tit en kontrolrapport bliver trukket tilbage?”

Svar:
Jeg har forelagt spørgsmålet for Fødevarestyrelsen, som oplyser, at der ikke føres nogen 
statistik over, hvor tit kontrolrapporter bliver trukket tilbage. 

Fødevarestyrelsen har derfor bedt fødevareafdelingerne om at skønne, hvor ofte der i et 
typisk år trækkes kontrolrapporter tilbage - f.eks. fordi der er fremkommet nye 
oplysninger i en sag, eller fordi man har revurderet en sanktion e.l. 

Fødevarestyrelsen skønner på denne baggrund, at der trækkes 70-80 kontrolrapporter 
tilbage om året. Dette tal skal ses i forhold til, at der laves ca. 100.000 kontrolrapporter 
om året for fødevarevirksomheder.

Jeg lægger naturligvis vægt på, at kontrolrapporterne til stadighed giver et korrekt 
billede af forholdene, og er derfor tilfreds med, at der løbende sker en sådan korrektion 
og revurdering m.v. af kontrolrapporterne. Og er i øvrigt også tilfreds med, at der er tale 
om under én promille af de kontrolrapporter, der udskrives i et typisk år. 
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